
 
 

 

RAADSVRAAG  
      
Nr: SV22-060 
 
Datum: 7-10-2022 
 
Vraag art. 38  
 
Indiener:  Jeffrey Groen, Leefbaar Krimpenerwaard 
 
Onderwerp: Verplaatsing standplaatsen Ambulancedienst. 
 

 
Toelichting: In de RIB (Raadsinformatiebrief) van 6 oktober wordt er gesproken over de verplaatsing 
van de standplaats ambulancedienst in Zuidbroek naar de brandweerkazerne in Bergambacht. 
 
Hierdoor zal de ambulancedienst Rotterdam-Rijnmond de plaatsen Ouderkerk aan den IJssel en 
Krimpen aan de Lek en eventueel Lekkerkerk voor een groot deel voor haar rekening nemen. 
 
Echter staat de ambulancedienst Rotterdam-Rijnmond al onder druk en redt de ambulancedienst 
vanuit Capelle aan den IJssel naar Krimpen aan den IJssel het maar voor 80% om de aanrijtijden te 
halen, laat staan naar bijvoorbeeld de Lageweg (Ouderkerk aan den IJssel).  
 
 
 
Vragen: 
 

1. In de Wet Ambulancezorgvoorzieningen (WAZV) wordt bepaald dat de RAV in geval van 
spoedzorg (A1) binnen 15 minuten ter plaatse dient te zijn. Is het college zich er van 
bewust dat dit op gespannenvoet komt te staan als de ambulancedienst Rotterdam-
Rijnmond de spoedzorg voor een deel over gaat nemen?  
 

2. Is het college er zich van bewust dat bij het weghalen van de ambulancepost in Zuidbroek 
de aanrijtijden flink zullen overschrijden door onderbezetting bij de ambulancedienst 
Rotterdam-Rijnmond? 

 
3. In het rapport Analyse standplaatslocaties staat dat deze uitgekomen is op 27 mei 2022. 

Sinds welke datum was het college op de hoogte van deze analyse? 
 

4. Waarom worden wij als raad pas geïnformeerd middels een raadsinformatiebrief op 6 
oktober? 

 
5. Is de portefeuillehouder in gesprek geweest met RAV Hollands Midden over de 

verplaatsing van de ambulancepost in Zuidbroek? 
 
 
Antwoord college: 
 

1. De verplaatsing van de standplaats ambulancedienst Zuidbroek is gebaseerd op het rapport 
‘Analyse standplaatslocaties’ van de RAV HM naar de beste aanrijtijdprestaties voor de 
hoogste urgentie (A1) inzetten. Voor de gehele Krimpenerwaard is er door de voorgenomen 
verplaatsing een kleine prestatiewinst van een geschatte 0,1 tot 0,2%. Dit betekent dat we 
mogen verwachten dat de aanrijtijd over het gehele gebied in iets meer gevallen wel behaald 
zal worden. In dit rapport is rekening gehouden met inzet van ambulancedienst Rotterdam-
Rijnmond volgens het burenhulpconvenant. Het principe geldt, dat in geval van een 
spoedaanvraag, de dichtstbijzijnde beschikbare ambulance altijd zal worden ingezet. Ondanks 



 
 

 

een kleine, te verwachte verbetering, zal de aanrijtijd van 15 minuten in veel gevallen niet 
gehaald worden. Bij levensbedreigende situaties (verstikking, circulatiestilstand) zijn echter de 
eerste minuten cruciaal. Daarbij zijn we afhankelijk van burgerhulpverlening en first 
responders. Hier verandert niets aan. 
 

2. Zie het antwoord op vraag 1.  
3. Het college was op 27 september op de hoogte van deze analyse. 
4. De stukken zijn per 6 oktober openbaar gemaakt door HECHT. Op dat moment konden wij de 

stukken ook met u delen. Het Algemeen Bestuur is in haar vergadering van 19 oktober 
geïnformeerd over de voorgenomen verplaatsing standplaats ambulancedienst van Zuidbroek 
naar Bergambacht. 

5. Ja, de portefeuillehouder is op 3 augustus in gesprek geweest met RAV Hollands Midden over 
de voorgenomen verplaatsing. 

 
Ondertekening college: 
 
Burgemeester en wethouders van Krimpenerwaard, 
 
de secretaris,   de burgemeester, 
 
 
 
J. Hennip   P.J. Bouvy-Koene 


